
Beste medebewoners en wijkpartners, 
  
 
Bij deze stuur ik u de uitnodiging voor onze bewonersvergadering op maandag 18 
november 2019 om 19:30 uur in het SKWA aan de Bennebroekerweg 800 te Hoofddorp. De agenda 
volgt nog. 
U bent allen hier weer van harte welkom! 
  
Aansluitend op een kortere bewonersvergadering dan normaal, wil het bestuur vanaf 21.00 uur 
stilstaan bij het 12,5 jarig bestaan van de wijkraad. 
De voorzitter zal na de jubileumtoespraak het startsein geven voor een gezellig samenzijn met 
bezoekers, bestuur en genodigden onder het genot van een hapje en een drankje. 
Het bestuur stelt het op prijs als ook u aanwezig bent op ons jubileum. 
  
Uw (nieuwe) rondvraagpunten kunt u al vóór de vergadering zenden 
naar secretariaat@wijkraadfloriande.nl 
Niet-vaste bezoekers worden in verband met de inrichting van de zaal verzocht hun komst vooraf aan 
te kondigen via secretariaat@wijkraadfloriande.nl 
  
Misschien heeft u punten die u graag eens op de agenda zou willen zien? Deze kunt u ook doorgeven 
vooraf aan de vergadering op secretariaat@wijkraadfloriande.nl 
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
Karin van Dam 
Secretaris 
Wijkraad Floriande 
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Locatie: Restaurant "First Place" (1e etage) in het Sportcomplex Koning Willem Alexander 
aan de Bennebroekerweg 800 

 
 
1. Opening van de voorzitter. 

 
 

2. Rondvraag 
Rondvraagpunten kunnen zowel vóór de vergadering, per e-mail aan secretariaat@wijkraadfloriande.nl, als tijdens de 
vergadering bij dit agendapunt worden opgegeven en worden bij de punten onder Thema’s behandeld. Indien u meer 
dan 3 rondvragen heeft verzoeken wij u vriendelijk deze altijd per mail aan ons toe te sturen. 
 
Misschien heeft u punten die u graag eens op de agenda zou willen zien? Deze kunt u ook doorgeven vooraf aan de 
vergadering op secretariaat@wijkraadfloriande.nl  
 

3. Concept verslag van de vergadering d.d. 9 september 2019. 
Goedkeuring tekstueel; punten naar aanleiding van worden onder de Thema’s behandeld. 

 

4. Mededelingen. 
 
4.1 Berichten van verhindering   
4.2 Data nieuwe bewonersvergaderingen 2020 
4.3 Strooikaart 
4.4 Nieuwe gebiedsmanager 
4.5 Rietgroei 
4.6 Herinneringsbankje 
4.7 Bloemenmatjes bij brengparkjes 
4.8 Verhuizing kanovereniging 
 
 
5. Thema’s.  

 
5.1  Fysiek: Inrichting Openbare Ruimte. 
5.1.1 FB Koenlaan  

 
5.2 Sociaal. 
5.2.1 Kerstboominzameling 
5.2.2 Halloween 
5.2.3 wijkbudgetten 

 
 

6. Sluiting.  
Viering 12,5 jarig jubileum      

Agenda bewonersvergadering op maandag 18 november 2019 vanaf 19:30 uur 
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Concept verslag van de vergadering op maandag 9 september 2019 
 

 
In verband met de AVG wet, vermelden wij in dit verslag geen namen, tenzij beroepsmatig aanwezigen. 

Aanwezig: 28 wijkbewoners en wijkpartners, 17 afmeldingen. 
Bestuur: P. van Diejen (voorzitter), W. Beishuizen(penningmeester), R. van Eeden, Mw. K. van Dam (secretaris) 

 
 

                          
1. Opening en welkom.      
         De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering.  

Deze verloopt iets anders dan normaal, we beginnen namelijk met een presentatie over de Boseilanden. Daarna gaan we 
verder met onze regulier vergaderpunten. 

 
2.        Boseilanden presentatie. 

Joost Jonker, Programmanager Boseilanden van de gemeente en Marco Riesener, Locatiebeheerder Groengebieden 
Haarlemmermeer & Tuinen van West van Recreatieschap Spaarnwoude vertellen over de stand van zaken over de 
Boseilanden. Joost vertelt iets over de bouwkavels op de Boseilanden en Marco over de recreatie.  
De presentatie wordt nagezonden. 
 

3.      Rondvraag.   
         De punten voor de rondvraag kunnen zowel vóór de vergadering (per e-mail via: secretariaat@wijkraadfloriande.nl) als   
         tijdens de vergadering worden opgegeven en worden bij de punten onder Thema’s behandeld. Indien u meer dan 3 vragen  
         heeft verzoeken wij u vriendelijk deze altijd per mail aan ons toe te sturen. 
         Via de mail binnengekomen: 
             - Gaat het project Kasteel van Zwaanshoek nog door, omdat diverse borden weg zijn, evenals de website en al veel groen 

gekapt is: Ja deze gaat nog door. (Zie punt 2) 
- Wanneer wordt het laatste deel van het boseilandenpad, dat nu nog steenslag is, geasfalteerd. (Zie punt 2) 

         Tijdens de vergadering: 
             - Franke van der Laan van stichting Meergroen verteld over de biodiversiteit en over de activiteit het appeltaartfeest;  
               appels en walnoten plukken en verwerken tot appeltaart en daar heerlijk van genieten op de nationale burendag. Tevens  
               doet hij een oproep naar vrijwilligers om ons Floriande samen mooi te houden.  
               voor meer info kunt u mailen naar: info@stichtingmeergroen.nl  
            - Op eiland 8 staan plots laadpalen. De gebiedsmanager gaat dit navragen. 
 

 
4.      Concept verslag van de vergadering 9 september 2019.   
         Met aanpassing v. Booden wordt het verslag goedgekeurd. De voorzitter bedankt de notuliste. 
 
 
5.      Vaststelling agenda.   
         De voorzitter vraagt aan de aanwezigen of er iemand nog punten heeft voor de agenda. 

De agenda wordt door de voorzitter definitief vastgesteld.   
 
 

6.      Mededelingen.  
6.1    De voorzitter doet de meldingen van verhindering en heet de nieuwe bezoekers welkom. 
6.2    Nieuwe samenstelling bestuur. 

Zoals bekend is het bestuur op zoek naar nieuwe bestuursleden voor versterking van het bestuur.  
Bij de vorige bewonersvergadering heeft zich een kandidaat gemeld; Willem Beishuizen. 
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Tijdens de laatste bestuursvergadering is er besloten dat Willem het penningmeesterschap op zich gaat nemen.  
Peter wordt dan officieel de voorzitter. Twee taken van het dagelijks bestuur in een persoon verenigd is niet wenselijk. 
Vandaar dat Willem het penningmeesterschap op zich neemt en zal Peter officieel de voorzitter worden. 
Het bestuur gaat echter nog verder met zoeken. We willen eigenlijk nog wel een aantal bestuursleden erbij als 
versterking. Dus mocht u nog interesse hebben, meld u dan. 
 

6.3 Aankondiging verzetten vergadering en 12,5-jarig jubileum. 
Op 19 april 2007 is de wijkraad formeel opgericht. Dat betekent dat de wijkraad in oktober dit jaar 12, 5 jaar bestaan. Dit 
heugelijke feit willen het bestuur niet ongemerkt voorbij laten gaan. We gaan er geen groot feest van maken maar we 
willen in de volgende vergadering daar wel aandacht aan schenken. Hierdoor willen we wel de bestuursvergadering 
verzetten. Deze zal dus niet op 11 maar op 18 november plaatsvinden. Dit vanwege afwezigheid van een tweetal 
bestuursleden. 
Verder wil het bestuur de oud-gebiedsmanagers en bestuursleden uitnodigen voor deze avond. We dachten om rond een 
uur of 21.00 een kleine borrel met wat versnaperingen te doen. 

 
6.4 Crossende auto’s op rotonde. 

Er komen klachten binnen over auto’s die de rotonde op de Waddenweg als racebaan gebruiken. Ze gaan vaak ’s avonds 
en ‘s nachts met gierende banden de rotonde door. Hierdoor zijn er al verscheidene aanrijdingen geweest. De klacht is 
voorgelegd aan de gemeente en die heeft contact opgenomen met een bewoner. Ook de wijkagent is ingelicht. Deze 
heeft ook al met een wijkbewoner gesproken. Aan de geluidsoverlast is niets te doen. Daar kunnen zij niet voor bekeuren. 
En de maximumsnelheid is 50 dus daar is ook weinig mee te beginnen. Er nog gesuggereerd om een camera op te 
hangen en het in beeld te brengen. Maar dat heeft dan weinig toegevoegde waarde als er toch niet bekeurd wordt. 
Bovendien is hier sprake van baldadigheid en dat je o.g.v. de AVG niet zo veel kan met die beelden. Uiteraard is dit een 
onwenselijke situatie. Het bevreemdt de voorzitter dat er niet op grond van de verkeersveiligheid iets gedaan kan worden. 
Graag willen het bestuur geïnformeerd blijven worden over dit fenomeen. Dus ook graag de wijkraad informeren als er 
hierdoor een ongeval heeft plaatsgevonden. Op dat moment gaat de wijkraad in gesprek met politie en gemeente over de 
verkeersveiligheid. 
 
Parkeren in Floriande Noord is naar zeggen van de gemeente nu minder een issue geworden. Er komen nu echter wel 
klachten vanuit Ravensbos in Overbos. Kennelijk worden daar nu meer auto’s geparkeerd en lopen de mensen vanaf 
daar richting het ziekenhuis over het fietspad aldaar. 
Op eiland 12 is de parkeerdruk wel nog steeds erg hoog maar de bewoners willen geen blauwe zone! Inmiddels zijn er 
iets verder op het eiland 4 extra vakken gecreëerd door de bomen te verplaatsen. 

 
 
7.      Thema’s:  
7.1     Fysiek: Inrichting Openbare Ruimte. 
7.1.1      IOR-schouw. 

Op 6 september jl. heeft er een schouw plaatsgevonden. Djorn krijgt het woord om verslag te doen van de vergadering en 
ons over de bevindingen in te lichten. 
De gebiedsmanager geeft aan om beschadigingen ed. vooral te blijven melden! 

 
7.1.2 FB Koenlaan.  

In de afgelopen anderhalf jaar zijn jullie meegenomen in het proces van aanpassing van de Fanny Blankers Koenlaan. De 
wijkraad, winkeliersvereniging, een aantal bewoners, politie, fietsersbond en nog een aantal belanghebbende zijn bij dat 
proces betrokken geweest. Dit heeft uiteindelijk geresulteerd in een plan voor herinrichting van de weg. Dat resultaat 
kunnen jullie morgen gaan bekijken. Op 10 september is er een inloopavond georganiseerd waar dit plan gepresenteerd 
wordt. De inloopavond vindt plaats in het Haarlemmermeer Lyceum en wel in de locatie op de Zuidrand. U kunt hier 
tussen 19.00 uur en 21.00 uur binnenlopen. 

 
7.1.3 Winkelcentrum.  

Vorige keer is er gesproken over de voorgenomen aanpassingen in het winkelcentrum. Dat betrof de venstertijden voor 
laden en lossen, herschikken van de parkeerplekken voor invaliden en opnieuw toewijzen van parkeerplekken voor laden 
en lossen op de parkeerterreinen voor kleiner vrachtauto’s. Ook wordt door de gemeente opnieuw gekeken naar de 
weg/stoep voor de winkels langs. Formeel kan daar ook gereden worden voor laden en lossen. Dat is niet echt wenselijk. 
Voor al deze aanpassingen is wel een verkeersbesluit nodig en daar wordt aan gewerkt. De gemeente wil graag een 
verkeersbesluit voor al deze aanpassingen. Als dit klaar is wordt u daar over geïnformeerd. 

 
7.1.4 Speelplekken. 

Momenteel worden er een paar speelplekken in de wijk aangepast. Een plek op eiland 8(vuurboetsduin) gaat weg en op 
eiland 12 vindt een aanpassing plaats met andere speeltoestellen. De wijkraad heeft bij de gemeente navraag gedaan 
wat het beleid ten aanzien van deze speelplekken is; 
Ieder jaar vindt er een inspectie plaats van de speelplekken. Dan wordt er gekeken naar eventueel onderhoud, 
vervanging en dergelijke. Op het moment dat speeltoestellen te oud zijn en de veiligheid in het geding komt wordt 
gekeken of er vervangen moet worden. 

 



Bij kleinschalige plekken, zoals die bij eiland 7, wordt gekeken naar nut en noodzaak van die speelplek. Als het een kleine 
plek is voor kleine kinderen wordt gekeken of er in de buurt nog wel kinderen zijn van die leeftijd. Zo niet dan kan het zijn 
dat het speelplekje opgeheven wordt. Kinderen die wat ouder zijn kunnen verder lopen voor hun speelplek. Als er in de 
buurt van het opgeheven plekje zo’n andere speelplek is dan volgt opheffing van die plek. Hiervan worden de bewoners 
middels een brief op de hoogte gesteld. Mochten er in de toekomst weer meer kleinere kinderen in die buurt komen te 
wonen dan wordt zo’n opgeheven speelplek weer in ere hersteld. 
Grotere speelplekken, zoals bij eiland 12 worden vaak heringericht. Hier vindt dan participatie plaats met de direct 
omwonende. De aannemer stuurt deze bewoners een brief waarin hij uitlegt wat er gaat gebeuren. Ook kan er participatie 
plaatsvinden waarbij de bewoners hun mening kunnen geven of speeltoestellen kunnen kiezen. Dit laatste is de 
zogenaamde uitgebreide participatie. 

 
7.1.5 Mobiliteitsplan. 

Op 4 sept. Jl. is er in de raad gesproken over een mobiliteitsplan. In dit plan werd de bussluis in Floriande genoemd. Na 
de proef voor openstelling van de bussluis is gezegd dat de sluis wordt aangepast aan permanente openstelling. Daarbij 
is gezegd dat de verkeersregelinstallatie moet blijven om voor een goede dosering te zorgen op die plek. Die 
regelinstallatie moet echter wel aangepast worden. Dat geldt ook voor de blokken en ijzeren plaat en de sensoren in de 
sluis. Daar heeft de raad over gesproken en daar moet budget voor komen. Het wordt namelijk niet alleen maar 
aangepast, maar wordt volledig vervangen. 

 
7.1.6 R-NET bushaltes. 

In de vorige vergadering is er ook gesproken over de bushaltes. En dan vooral over het ontbreken van glas in een van de 
haltes waardoor dit nogal een tochtig hok wordt. Daarnaast waren er klachten over het vuil in en rond de haltes en het 
niet ledigen van de afvalbakken. 
Inmiddels is dat glas geplaatst zodat de tocht opgelost is. Er was enige onduidelijkheid over het legen van de afval 
bakken. De R-net haltes zijn onder beheer bij de provincies. Die legen op reguliere r-net routes de bakken. Omdat die 
routes vaak langs provinciale wegen lopen was er geen rekening mee gehouden dat de 341 door de wijk loopt. Inmiddels 
zijn er afspraken over gemaakt tussen de gemeente en de provincie. De gemeente neemt de bakken nu mee in het 
onderhoud. Voor meldingen hierover kan u dus terecht bij de gemeente. 
 

7.1.7 Bladerkorven. 
De wijkraad heeft vragen gekregen of de bladerkorven die verleden jaar geplaatst zijn, ook dit jaar weer geplaatst kunnen 
worden. In overleg met de gemeente begreep de voorzitter dat de bladerkorven niet standaard geplaatst worden. 
Iedereen kan daar zelf een verzoek voor indienen bij de Meerlanden. Dus als jullie buurt een dergelijk korf wil vraag hem 
dan aan! 
 
 

7.2     Sociaal. 
7.2.1 AED. 

Medio augustus heeft de wijkraad een update gekregen over de AED’s, in totaal 16 waarvan 5 beschikbaar zijn met 
twijfel. 
Er komt een buitenkast bij het Braambos. Dat is door de gebiedsmanager medegedeeld. In de buurt van ons tweede thuis 
is nog een buurt actie bezig voor een AED. Als het goed is, is de wijk dan dekkend. 
17 september 2019 is de volgende vergadering hierover. 
 

7.2.2 Mysterieland. 
Op 23 tot 25 augustus jl. is Mysterieland weer geweest. De enige klacht die wijkraad heeft ontvangen is over 
parkeeroverlast op de zaterdag bij eiland 12.  
Dit jaar zijn er kennelijk minder bewonersbrieven verstuurd dan voorgaande jaren. De bewoners van eiland 12 hebben dit 
jaar geen brief gehad. Wel is de wijkraad geïnformeerd over Mysterieland. 
Ook dit jaar (begin oktober) zal er een evaluatie plaatsvinden. Op- en/of aanmerkingen hiervoor graag melden.  
De volgende editie is van 28 tot en met 30 augustus 2020. 

 
 
 
 8.       Sluiting.   

    De voorzitter sluit de vergadering.   
    Hij bedankt voor de aanwezigheid en ziet iedereen graag weer terug op de volgende vergadering op: 
    Maandag 18 november 2019 om 19:30 uur en aansluitend de viering van ons 12,5-jarige jubileum om 21:00 uur. 
 
 

  
  


